
 

 

VÄSTERBOTTENS BRIDGEFÖRBUND  2018-10-08 

 

Protokoll Årsstämma 2018-19 

 

Lördag den 6 oktober 2018 i Skellefteå  

1.  Stämman öppnades. 

2. Röstlängd fastställdes inte. Skulle ske endast vid behov. 

 

3. Föredragningslistan godkändes.  

 

4. Ordförande för stämman valdes, Ove Mattsson. 

 

5. Sekreterare för stämman valdes, Ann-Katrin Vikström.  

 

6. 2 justerare för protokollet valdes, Åsa Jonsson och Olle Sandström. 

7. Stämmans behöriga utlysande godkändes. 

8.     Ove Mattsson gick igenom verksamhetsberättelsen och konstaterade att VBF tyvärr har ett                      

vikande antal medlemmar. Stämman diskuterade problem vid lagspel div 4 samt DM-lag. 

Stämman gav i uppdrag åt VBF:s styrelse att kontakta respektive klubb för att höra deras åsikter, 

och sedan ge riktlinjer till upplägg. Styrelsens och revisorernas berättelser fastställdes och 

godkändes. 

9.  Balansräkningen för tiden 2017-18 fastställdes och godkändes.  

10.    Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för den reviderade perioden 2017-18. 

11.    Årsavgift för perioden 2018-2019 behålls oförändrad. 

12.    Två inkomna motioner: 

       a) Skellefteå BK önskar att ett nytt vandringspris får köpas in till Veteran DM. Stämman 

beslutade att VBF skickar frågan till samtliga klubbar och därefter tar beslut i frågan.              

       b) Skellefteå BK föreslår att endast EN systemdeklaration används vid individuella DM och att 

det är ett naturligt system. Stämman beslutade att VBF tar beslut i frågan 

13.    Övriga ärenden: Eva Britt Blomqvist önskar få protokoll skickade till klubbarna. 



 

 

14.    Till ordförande i VBF för verksamhetsåret 2018-2019 valdes enligt valberedningens (Henry 

Franzen och Eva-Britt Blomqvist) förslag: 

       Ove Mattsson    omval  1 år. 

15.    Till ordinarie styrelseledamöter valdes enligt valberedningens förslag: 

Hans Molin   nyval 2 år 

Johan Vikström   nyval 2 år 

Kjell Andersson   kvar 1 år 

Jonas Dahlgren   kvar 1 år 

     

16. Till suppleanter valdes enligt valberedningens förslag: 

 Åsa Jonsson   nyval 2 år        

 Lars Örnberg    kvar 1 år 

 

17.  Till revisorer valdes enligt valberedningens förslag: 
 Ove Lundberg   omval 1 år 

 Seppo Larvia   omval 1 år 

 

18. Till revisorssuppleanter valdes enligt valberedningens förslag: 

 Hans-Olof Gustavsson  omval 1 år 

 Henry Franzen     nyval 1 år 

19. Ingen valberedning valdes. VBF kontaktar klubbarna som då får ansvara för att utse 

valberedning till nästa stämma.    

20.  Ordförande Ove Mattsson avtackade Erik Sandström, Christina Lidström-Nordin och Tommy 

Linder för deras arbete i förbundets styrelse, tackade för det gångna verksamhetsåret samt för 

deltagandet på stämman och avslutade stämman.  

 

__________________________________ ____________________________________ 

Ann-Katrin Vikström    Ove Mattsson 

sekreterare      ordförande 

 

__________________________________ ____________________________________ 

Åsa Jonsson     Olle Sandström                                   

justerare     justerare    


